



Version française plus bas

POC Talk January 2024

In this issue

- Message From The President
- Committee News
- Membership News
- Marketing and Communications News

MESSAGE FROM THE PRESIDENT

Happy New Year and Happy 25th Anniversary of POC as an Association!

You may have noticed that there are many events going on to celebrate this milestone. Thank you so very much to the 25th Anniversary Committee for the immense amount of work and planning that has been put into these events and celebrations. It is going to be a fabulous year of learning and festivities. Keep an eye out for details on the Facebook pages and POC Talk and take advantage of everything that is being offered to our members.

We are also going back to in-person conferences this year so it will be extra special to celebrate such a milestone while we are all together October 24-26th at the Hyatt Regency, 370 King Street West in downtown Toronto. More details will be coming out in the next couple of months about room blocks and when booking can begin. If you love to plan events like conferences we are looking for your skills on the National Conference Committee.

Finally, I would like to share a resource from YearCompass for yearly planning. It is free and helps you reflect on the past year, plan for the next year and it can be done digitally or printed, whichever works better for you. It is quite intuitive and guides you through the process by asking questions. [Take a look here](#) and see if you might like it too.

Cindy Wezenbeek

[President](#)

COMMITTEE NEWS

NEWS FROM THE POC 25TH ANNIVERSARY COMMITTEE



PROFESSIONAL
ORGANIZERS
IN CANADA



ORGANISATEURS
PROFESSIONNELS
AU CANADA



Have you checked out our Resource Vault? We're celebrating 25 years of impact and we've got resources for you.

<https://organizersincanada.com/resource-vault/>

And don't forget to register for our upcoming webinars on the POC event page

<https://organizersincanada.com/events/>

January 25 - Party with the Pros: Hey Look Over Here! Join us for prizes, fun and games focused on attracting attention. One lucky attendee will win a \$25 POC credit!

February 1 - Webinar 3/25

Prepped Perfection: Navigating Radio, TV, Print, and Social Media Like a Pro

Embark on an exploration of media landscapes. Learn the strategies to navigate radio, TV, print, and social media seamlessly. Discover the intricacies of each platform.

February 15 Webinar 4/25

Mastering the Art of On-Camera Presence

Mastering the Art of On-Camera Presence

Discover the secrets to commanding on-camera presence. Unleash your charisma and build confidence in front of the lens. This webinar has key tips for whether you are on or off camera.

March 7th – Webinar 5/25

Beyond the Spotlight: Elevating Your impact After the Interview

Your impact doesn't end with the interview; it's only the beginning. Explore ways to extend your influence beyond the spotlight. From leveraging post-interview opportunities to building a lasting impression, this session will empower you to leave a lasting mark.

March 21- Webinar 6/25

Behind the Scenes: Organizing on TV - Real Stories from the Set

Ever wondered what goes on behind the scenes of a TV production? Get exclusive insights and real stories from the set. Understand the dynamics of organizing on TV.

And don't worry if you have to miss one because they are recorded and placed in our Resource Vault until February 25th, 2025.

NEWS FROM THE NOMINATING COMMITTEE



**Join our National
Conference Committee!**

2024

In-Person Conference

Happy New Year!

POC 2024 Conference will be in person this year! Whoop whoop! Mark your calendar for October 24-26th 2024!

We need **YOU** to help make POC's conference AMAZING this year!

If you are just as **EXCITED** for our first IN-PERSON conference in years as we are, join the team today!

We would love to have you on our National Conference Committee (NCC). Contact me, Caitlin Smith at nominatingchair@organizersincanada.com to learn more or for an application form.

If you join the National Conference Committee you'll receive:

- Two points towards your service status (Silver Leaf requires 35, and Gold Leaf requires 100 and includes silver)
- Added value, experience and training as a contributing national event organizer
- An opportunity to develop and nurture global relationships
- As per the POC Policy and Procedure Manual - NCC leads pay 50% of the early bird conference registration fee. Fifty percent of accommodation costs will be paid by POC, typically four nights for a three-day conference. Travel expenses and meals are not included in conference registration and are the sole responsibilities of the individuals. Should the conference do well financially in any given year, the board of directors may decide to cover additional expenses for the NCC. NCC leads will register and pay for the conference through online registration. They will receive a code that automatically reduces the conference registration fees by 50%. This applies to early bird registration only. Sub-committee members and other volunteers are not eligible for reimbursement.

If you are not interested in joining the NCC but are interested in volunteering with POC don't hesitate to get in touch. We still have other volunteer opportunities available!

MEMBERSHIP NEWS

Congratulations to the following member who recently earned their Silver Leaf status!

Janice Savage – Savvy Concierge - Vaughn, ON

MARKETING AND COMMUNICATIONS NEWS

The first POC Post external newsletter is scheduled to come out on Jan 22, and we are so excited for it to be back!

I will be looking for interesting content on regular basis (it is a monthly newsletter), and it's a great way to get your business name out there to all sorts of people! The subscribers are organizers, those working in relevant services, and those looking to hire an organizer.

Content that I am looking for: blogs, organizing books you've written or reviewed/would recommend, organizing news (trends, new products etc), YouTube videos, and more! I'm sure there are things that I haven't even thought of.

I would love to have a variety of content from all of our members, especially ones I haven't met or heard from before! Even if you're a new member, your content and perspective is valuable.

Thanks all! Send me an email at dir-marketing@organizersincanada.com.

Adeilah Dahlke

[Director of Marketing and Communications](#)

Professional Organizers in Canada's Social Media Pages



Facebook

3,447 followers (6 new)

966 post reach

251 post engagements

3 447 followers (6 nouveaux)

966 portée du message

251 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

1,994 followers (7 new)

1,143 accounts reached

203 post interactions

10,423 impressions

1 994 followers (7 nouveaux)

1 143 comptes atteints

203 interactions avec les messages

10 423 impressions



1,086

Posts

1,994

Followers

548

Following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 👉👉👉

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.1K accounts reached in the last 30 days.

Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the POC Talk page (login required).



Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Associate
Members for their ongoing support and partnership.

1-800-GOT-JUNK?®
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE


TRANSITIONSquad®

maxxsold

Get in on the auction!

ShelfGenie®

a neighbourly® company



ATLAS JUNK REMOVAL INC.





ZENSURANCE



We've Got Room For That™



LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales



Bulletin des OPC - Janvier 2024

Dans cette édition

- Message de la Présidente
- Nouvelles des comité
- Nouvelles des membres
- Nouvelles du marketing et de la communication

MESSAGE DE LA PRÉSIDENTE

Bonne année et bon 25e anniversaire des OPC en tant qu'association !

Vous avez peut-être remarqué que de nombreux événements sont organisés pour célébrer ce jalon. Merci beaucoup au Comité du 25e anniversaire pour l'immense quantité de travail et de planification qui a été mise en œuvre pour ces événements et célébrations. Ce sera une année fabuleuse d'apprentissage et de festivités. Surveillez les détails sur les pages Facebook et POC Talk et profitez de tout ce qui est offert à nos membres.

Nous revenons également à des conférences en personne cette année, il sera donc très spécial de célébrer une telle étape alors que nous sommes tous réunis du 24 au 26 octobre au Hyatt Regency, 370 King Street West, au centre-ville de Toronto. De plus amples informations seront communiquées au cours des prochains mois concernant les blocs de chambres et la date à laquelle les réservations pourront commencer. Si vous aimez planifier des événements tels que des conférences, nous recherchons vos compétences au sein du comité de la conférence nationale.

Enfin, j'aimerais vous faire part d'une ressource de YearCompass pour la planification annuelle. Il est gratuit et vous aide à réfléchir sur l'année écoulée, à planifier l'année suivante et peut être utilisé sous forme numérique ou imprimée, selon ce qui vous convient le mieux. Il est assez intuitif et vous guide tout au long du processus en vous posant des questions. [Jetez-y un coup d'œil](#) et voyez s'il ne vous plairait pas aussi.

Cindy Wezenbeek

[Présidente](#)

NOUVELLES DES COMITÉS

NOUVELLES DU COMITÉ DU 25E ANNIVERSAIRE DU POC



Avez-vous consulté notre coffre-fort de ressources ? Nous célébrons 25 ans d'impact et nous avons des ressources pour vous.

<https://organizersincanada.com/resource-vault/>

Et n'oubliez pas de vous inscrire à nos prochains webinaires sur la page des événements POC

<https://organizersincanada.com/events/>

25 janvier - La fête avec les pros : Hé, regardez par ici ! Rejoignez-nous pour des prix, du plaisir et des jeux visant à attirer l'attention. Un participant chanceux gagnera un crédit POC de 25 \$!

1er février - Webinaire 3/25

La perfection préparée : Naviguer à la radio, à la télévision, dans la presse écrite et dans les médias sociaux comme un pro

Embarquez pour une exploration des paysages médiatiques. Apprenez les stratégies pour naviguer en toute transparence à la radio, à la télévision, dans la presse écrite et dans les médias sociaux. Découvrez les subtilités de chaque plateforme.

15 février Webinaire 4/25**Maîtriser l'art de la présence à la caméra**

Découvrez les secrets de la présence à la caméra. Libérez votre charisme et renforcez votre confiance devant l'objectif. Ce webinaire contient des conseils clés, que vous soyez ou virtuel.

7 mars - Séminaire Web 5/25**Au-delà des projecteurs : Augmenter votre impact après l'entretien**

Votre impact ne s'arrête pas à l'entretien ; ce n'est que le début. Explorez les moyens d'étendre votre influence au-delà des feux de la rampe. Qu'il s'agisse de tirer parti des opportunités qui s'offrent à vous après l'entretien ou de laisser une impression durable, cette session vous donnera les moyens de laisser une trace durable.

21 mars - Séminaire Web 6/25**Dans les coulisses : L'organisation à la télévision - Histoires vraies du plateau de tournage**

Vous êtes-vous déjà demandé ce qui se passe dans les coulisses d'une production télévisuelle ? Obtenez des informations exclusives et des histoires vraies du plateau de tournage. Comprenez la dynamique de l'organisation à la télévision.

Et ne vous inquiétez pas si vous devez en manquer une, car elles sont enregistrées et placées dans notre coffre-fort jusqu'au 25 février 2025.

NOUVELLES DE LA COMMISSION DES NOMINATIONS

Joignez-vous à notre comité de la conférence nationale!

2024

Conférence en Personne

Bonne année !

La Conférence POC 2024 se déroulera en personne cette année ! Whoop whoop !
Inscrivez votre calendrier pour les 24-26 octobre 2024 !

Nous avons besoin de **VOUS** pour rendre la conférence des OPC
EXCEPTIONNELLE cette année !

Si vous êtes aussi **EXCITÉ** que nous pour notre première conférence EN
PERSONNE depuis des années, rejoignez l'équipe dès aujourd'hui !

Nous serions ravis de vous compter parmi les membres du Comité de la conférence nationale (CCN). Contactez Caitlin Smith à l'adresse nominatingchair@organizersincanada.com pour en savoir plus ou pour obtenir un formulaire de candidature.

Si vous rejoignez le Comité de la Conférence nationale, vous recevrez :

- Deux points pour votre statut de service (la feuille d'argent requiert 35 points, et la feuille d'or requiert 100 points et inclut la feuille d'argent).
- Une valeur ajoutée, une expérience et une formation en tant qu'organisateur d'un événement national.
- L'occasion de développer et d'entretenir des relations internationales.
- Conformément au manuel des politiques et procédures des CEP, les chefs de file des CCN paient 50 % des frais d'inscription à la conférence pour les inscriptions anticipées. Cinquante pour cent des frais d'hébergement sont pris en charge par les OPC, en général quatre nuits pour une conférence de trois jours. Les frais de déplacement et de repas ne sont pas inclus dans l'inscription à la conférence et sont à la charge exclusive des participants. Si la conférence enregistre de bons résultats financiers au cours d'une année donnée, le conseil d'administration peut décider de couvrir des dépenses supplémentaires pour le CNC. Les responsables du CNC s'inscriront et paieront la conférence par le biais de l'inscription en ligne. Ils recevront un code qui réduira automatiquement les frais d'inscription à la conférence de 50 %. Cette réduction ne s'applique qu'aux inscriptions anticipées. Les membres des sous-comités et les autres bénévoles n'ont pas droit au remboursement.

Si vous n'êtes pas intéressé par l'adhésion au CCN mais que vous souhaitez faire du bénévolat pour les OPC, n'hésitez pas à nous contacter. Nous avons encore d'autres opportunités de bénévolat disponibles !

NOUVELLES DES MEMBRES

Félicitations à la membre suivante qui a récemment obtenu le statut de Feuille d'argent !

Janice Savage – Savvy Concierge - Vaughn, ON

NOUVELLES DU MARKETING ET DE LA COMMUNICATION

La première lettre d'information externe de POC Post est prévue pour le 22 janvier, et nous sommes ravis qu'elle soit de retour !

Je rechercherai régulièrement du contenu intéressant (il s'agit d'une lettre d'information mensuelle), et c'est un excellent moyen de faire connaître le nom de votre entreprise à toutes sortes de personnes ! Les abonnés sont des organisateurs, ceux qui travaillent dans les services concernés, et ceux qui cherchent à embaucher un organisateur.

Le contenu que je recherche : des blogs, des livres sur l'organisation que vous avez écrits ou que vous avez évalués ou que vous recommanderiez, des nouvelles sur l'organisation (tendances, nouveaux produits, etc.), des vidéos YouTube, et plus encore ! Je suis sûre qu'il y a des choses auxquelles je n'ai même pas pensé.

J'aimerais avoir un contenu varié de la part de tous nos membres, en particulier ceux que je n'ai jamais rencontrés ou dont je n'ai jamais entendu parler ! Même si vous êtes un nouveau membre, votre contenu et votre point de vue sont précieux.

Merci à tous ! Envoyez-moi un courriel à dir-marketing@organizersincanada.com

Adeilah Dahlke

[Directrice du marketing et de la communication](#)

Pages de médias sociaux des Organiseurs professionnels au Canada



Facebook

3,447 followers (6 new)

966 post reach

251 post engagements

3 447 followers (6 nouveaux)

966 portée du message

251 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

1,994 followers (7 new)

1,143 accounts reached

203 post interactions

10,423 impressions

1 994 followers (7 nouveaux)

1 143 comptes atteints

203 interactions avec les messages

10 423 impressions



1,086
Posts

1,994
Followers

548
Following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1.1K accounts reached in the last 30 days.

Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez consulter un numéro précédent ?

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le site web dans la zone réservée aux membres sur la page *Bulletin des OPC* (POC Talk en anglais) (connexion requise).





**Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM et APDO**

**Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses
membres associés pour leur soutien et leur partenariat continu.**

1-800-GOT-JUNK?®
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE


TRANSITION Squad®

maxsold

Get in on the auction!

ShelfGenie®

a neighbourly company



ATLAS JUNK REMOVAL INC.

TRAUMA CARE CLEANING SERVICES

since 1995



ZENSURANCE



We've Got Room For That™





Estate & Contents Sales

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923